
 1 

XI SESJA RADY POWIATU WROCŁAWSKIEGO III KADENCJI 
 

Protokół z dnia 28 kwietnia 2008 roku 
 

XI Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego odbyła się w Sali Sejmikowej Dolnośląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego we Wrocławiu. 

Przewodniczący o godz. 10.10 stwierdził, Ŝe na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy 
18 radnych, na stan 21 radnych, co stanowi quorum, przy którym moŜe obradować  
i podejmować prawomocne uchwały Rada Powiatu Wrocławskiego. Nieobecni radni: Piotr 
Chmurzyński, Lidia Reps, Mariusz Sołtysik. Następnie Przewodniczący powitał radnych  
i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Klubu PO A. Jamrozik wystąpił z wnioskiem formalnym dot. ogłoszenia 25 
minut przerwy w obradach XI Sesji. Przewodniczący wyraził zgodę na 5 minutową przerwę. 

O godz. 10.30 Przewodniczący po 20 minutowej przerwie wznowił obrady XI Sesji. 

Punkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Radna Lilla Jaroń przedstawiła wniosek o zmianę porządku obrad o punkt dotyczący zmiany 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok w zakresie badania prawidłowości umów na 
nieruchomości znajdującej się w Zachowicach dot. wpływu udziału dochodów budŜetu 
Powiatu Wrocławskiego. 
Przewodniczący poinformował, Ŝe dotarły do niego informacje z Komisji Rewizyjnej  
o zamiarze wnioskowania przez ww. Komisję o poszerzenie porządku obrad w zakresie 
zmiany planu Komisji Rewizyjnej. JednakŜe stwierdził, Ŝe oczekiwał wniosku o zmianę 
uchwały wraz z jej projektem i załącznikiem. Przewodniczący dodał równieŜ, iŜ 
wprowadzenie przedmiotowego punktu spowoduje, Ŝe obrady XI Sesji będą odbywały się 
niezgodnie ze Statutem. 
Przewodniczący podkreślił równieŜ, Ŝe kaŜdy radny ma prawo złoŜyć wniosek o zmianę 
porządku obrad oraz musi otrzymać projekt uchwały przed sesją. 
W związku z powyŜszym Przewodniczący zaproponował, aby wniosek radnej Lilli Jaroń 
„znalazł się” jako punkt w porządku obrad na następnej sesji, poniewaŜ przedmiotowy 
wniosek nie moŜe być pozytywnie rozpatrywany z przyczyn formalnych (brak projektu 
uchwały, brak załącznika do uchwały). 
Następnie głos zabrał radny Andrzej Jamrozik, który poinformował, Ŝe z posiadanych opinii 
prawnych wynika, Ŝe jest moŜliwość rozszerzenia porządku obrad. Dodał równieŜ, Ŝe projekt 
uchwały jest przygotowany, a w chwili obecnej głosujemy nie nad projektem uchwały, tylko 
nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej nad poszerzeniem porządku obrad. Radny A. Jamrozik 
złoŜył formalny wniosek o poddanie pod głosowanie wniosku radnej L. Jaroń.  
Przewodniczący poinformował, Ŝe aby punkt mógł znaleźć się w porządku obrad musi 
spełniać wymagania formalno – prawne określone m.in. w Statucie. W związku z powyŜszym 
Przewodniczący ponownie zaproponował, aby wniosek radnej L. Jaroń znalazł się w porządku 
obrad na następnej Sesji, z zastrzeŜeniem, iŜ Komisja Rewizyjna powinna złoŜyć projekt 
uchwały wraz z załącznikiem do uchwały do Biura Rady Powiatu. 
Radny Zbigniew Sieja wyjaśnił, Ŝe rozszerzenie planu kontroli następuje na podstawie zgody 
rady. Rada musi nad tym głosować – to jest oczywiste. Problem tkwi w tym: czy uznamy, Ŝe 
jest to typowa uchwała uchwalana przez radę, poniewaŜ do procedury składania uchwał 
wchodzi równieŜ kwestia zaopiniowania ich przez Zarząd. 
Przewodniczący zauwaŜył, Ŝe nie jest koniecznie opiniowanie rozszerzenia planu kontroli 
przez Zarząd. 
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Po czym Radny Sieja zwrócił się do Przewodniczącego z pytaniem czy jest to zgodne  
z zapisami w Statucie?  
Następnie Przewodniczący poprosił radnego Sieję o sprecyzowanie swojej wypowiedzi. 
W wyniku czego radny Sieja poinformował, Ŝe wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
kwestii zgody na rozszerzenie planu kontroli nie wymaga procedury uchwał tak jak  
w przypadku uchwał merytorycznych. 
Przewodniczący  zwrócił się do radnego Siei z pytaniem czy słyszał wniosek radnej Jaroń.  
Radny Sieja odpowiedział, Ŝe nie słyszał. 
Następnie Przewodniczący poinformował radnego Sieję, Ŝe radna Jaroń złoŜyła wniosek do 
uchwały o rozszerzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
 
Wobec powyŜszego radny Sieja sprecyzował wniosek radnej Jaroń zgodnie ze Statutem. 
 
Reasumując Przewodniczący jeszcze raz podkreślił, Ŝe przedmiotowy wniosek nie moŜe 
zostać rozpatrzony na XI Sesji z przyczyn formalno – prawnych. 
  
Porządek XI Sesji został przyjęty większością 13 głosów „za” przy 5 głosach „przeciwnych”  
 
 
Punkt 3. Przyjęcie protokołu X Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Protokół X Sesji został przyjęty większością 17 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”. 
 
 
Punkt 4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Zarządu Powiatu 

Wrocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe do dnia 28 kwietnia 2008 roku do Biura Rady 
wpłynęło zaledwie 12 oświadczeń majątkowych. Jednocześnie ww. przypomniał, Ŝe kaŜdy 
radny jest zobowiązany do dnia 30 kwietnia 2008 roku złoŜyć oświadczenie majątkowe. 
Następnie Przewodniczący złoŜył podziękowania dla Przewodniczących poszczególnych 
Komisji za dobrą, sumienną i terminową pracę nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 
rok 2007. 
 
Starosta  Andrzej Wąsik poinformował Radę, iŜ Zarząd: 

� zakończył sprzedaŜ na rzecz PSE OPERATOR S.A. działki pod budowę głównej stacji 
zasilania, 

� przeprowadził rozmowy z PSE OPERATOR S.A., w wyniku których został 
przygotowany projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na obciąŜenie 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego (pkt 10 porządku obrad 
XI Sesji) dotyczący ustanowienia słuŜebności gruntowej na rzecz PSE OPERATOR 
S.A., 

� sfinalizował Uchwałę z X Sesji dot. sprzedaŜy nieruchomości pod studnie głębinowe  
w gminie Kobierzyce, 

� dokonał zamiany 2 nieruchomości z zabudowanej na niezabudowaną w Kątach 
Wrocławskich (działki znajdują się przy Domu Dziecka), 

� sprzedał ostatni lokal mieszkalny w Sobótce przy ul. Zamkowej. W wyniku sprzedaŜy 
nie będziemy członkami Wspólnoty Mieszkaniowej, 

� sfinalizował z gminą Mietków zakup udziału w nieruchomości niezabudowanej działki 
o powierzchni 3 ha pod budowę Ośrodka śeglarskiego, 
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� zamknął procedurę przetargową na wykonawstwo siedziby Starostwa Powiatowego. 
Było 1 odwołanie, które zostało odrzucone z przyczyn formalnych. Zarząd podpisał 
umowę na budowę siedziby Władz Powiatu Wrocławskiego. 

 
 
Punkt 5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Powiatu Wrocławskiego za 

rok 2007. 
 

Skarbnik Powiatu Pani Małgorzata Dreiseitel-Cieślik w imieniu Zarządu Powiatu przekazała 
podstawowe informacje.  
Wykonanie budŜetu za rok 2007 ukształtowało się po stronie dochodowej na wysokości         
ok. 98 %, po stronie wydatków – ok. 90 %. 
Struktura budŜetu, bezpośrednio struktura dochodowa warunkuje strukturę wydatkową. 
Związane jest to przede wszystkim z rodzajem dochodów. Mianowicie jedną część dochodów 
budŜetu tworzą dotacje na zadania zlecone administracji rządowej i dotacje na zadania 
własne. Dotacje na zadania zlecone administracji rządowej i dotacje na zadania własne 
stanowią ok. 12 % całości wykonanych dochodów i przeznaczone są przede wszystkim na 
zadania z zakresu: 

1. prac geodezyjno – kartograficznych, 
2. finansowania działania Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, 
3. finansowania przeprowadzania poboru, 
4. opłacenia składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby bezrobotne pozostające bez 

prawa do zasiłku. 
 
W zakresie prac geodezyjno – kartograficznych finansowane są po stronie wydatkowej: 

� opracowania dokumentacji geodezyjnej, 
� opracowania map numerycznych działek i budynków,  
� oraz szeroko rozumiane zadanie gospodarowania mieniem Skarbu Państwa. 

Oprócz tego w ww. kwotach jest równieŜ dotacja dla Powiatowego Zakładu Katastralnego  
(PZK). Pani Skarbnik przypomniała, Ŝe Powiatowy Zakład Katastralny do końca czerwca 2007 
roku  wydatkowo w budŜecie ujęty był kwotą dotacji na zadania zlecone w wysokości 86 tys. 
PLN. Od 01 lipca 2007 roku Zakład funkcjonuje jako jednostka budŜetowa i swoimi 
dochodami i wydatkami w całości ujęty jest w budŜecie Powiatu zarówno po stronie 
dochodów jak i wydatków. 
Następnym elementem jest finansowanie przeprowadzania poboru. Zadanie to zostało 
sfinansowane w 100 % z otrzymanej dotacji.  
Nowym elementem, który pojawił się w roku 2007 była dotacja w wysokości 200 tys. PLN na 
opracowanie projektowe budowy Zintegrowanego Systemu SłuŜb Ratowniczych na 
Bielanach. 
Kolejnym elementem są dotacje na zadania własne. Są to środki na utrzymanie Domu 
Pomocy Społecznej w Borzygniewie. Kwota tej dotacji została wykonana na poziomie  
ok. 99 %, a środki przekazywane są w wysokości odpowiadającej ilości przebywających tam 
podopiecznych. 
Następnym elementem struktury dochodów są dochody z tytułu subwencji: 

� oświatowej, 
� wyrównawczej, 
� równowaŜącej. 

Dochody z tytułu subwencji stanowią ok. 33 % całości budŜetu.    
Subwencja oświatowa przeznaczona jest na bieŜące utrzymanie placówek oświatowych. 
Pani Skarbnik omówiła równieŜ dochody z tytułu dotacji z gmin i powiatów oraz dochody  
z tytułu funduszy pomocowych. 
Ogólna kwota dotacji z gmin i powiatów wyniosła w 2007 r. ok. 2 mln 600 tys. PLN.  
W kwocie tej znajdują się środki z gmin na zadania inwestycyjne i remontowe oraz na 
zadania dot. dróg oraz dotacje z powiatów na odpłatność w placówkach i rodzinach 
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zastępczych dla dzieci spoza Powiatu Wrocławskiego, a takŜe środki na utrzymanie Systemu 
Informacji Przestrzennej (w 2007 r. była to kwota 238 tys. PLN). 
Ww. środki odpowiednio są umieszczane po stronie wydatkowej. 
Po stronie wpływów znajdują się ogólnie pojęte dochody własne, które w 2007 roku 
stanowiły ok. 44 % całości wykonanych dochodów. Składają się na nie: 

� wpływy z tytułu udziału Powiatu w podatku dochodowym od osób fizycznych, 
� wpływy z tytułu udziału Powiatu w podatku dochodowym od osób prawnych, 
� wpływy komunikacyjne, 
� wpływy z tytułu zajęcia pasa drogi, 
� wpływy z tytułu odsetek, 
� wpływy ponadplanowe jednostek organizacyjnych Powiatu. 

Wydatki moŜna podzielić na: 
1. takie, których źródłem finansowania są dotacje, równieŜ dotacje z gmin odpowiednio 

na wskazane w umowie zadania, 
2. wydatki pozostałe bieŜące, 
3. wydatki uchwalone w WPI. 

Zasadniczym elementem budŜetu są wydatki bieŜące, pod pojęciem których rozumie się 
wydatki na utrzymanie jednostek organizacyjnych, zapewniających funkcjonowanie tych 
jednostek: placówek oświatowych, opiekuńczych, Powiatowego Zakładu Katastralnego, 
Starostwa Powiatowego. Do wydatków tych zaliczamy: 

� wynagrodzenia, 
� pochodne od wynagrodzeń, 
� wydatki bieŜące pozostałe, czyli: opłaty pocztowe, telekomunikacyjne, odpisy na 

Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. 
 
Wykonanie wydatków w ww. działach ukształtowało się na poziomie ok. 95 %. Pozostałe  
5 % stanowią: 

� niewypłacone odprawy emerytalne, które zostały zabezpieczone w 100 %, a nie 
zostały wykonane, poniewaŜ nie było takiej potrzeby, 

� niŜsze koszty remontów, 
� części zaplanowanej w WPI na zadanie „Blisko Boisko”, które nie zostało wykonane  

z przyczyn obiektywnych niezaleŜnych do Powiatu. 
 
Pozostałe elementy wydatków bieŜących to: 

� utrzymanie dróg powiatowych - na remonty w 2007 r. wydano 4 mln 751 tys. PLN, 
� utrzymanie placówek opiekuńczych wykonanie na poziomie ok. 93 %. Pani Skarbnik 

przypomniała równieŜ o fakcie likwidacji w 2007 roku Domu Dziecka w Kątach 
Wrocławskich, zadanie to zostało przekazane do Caritasu, 

� pozostałe części opieki społecznej, czyli utrzymanie warsztatów terapii zajęciowej, 
rodzin zastępczych, utrzymanie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

 
WPI – wydatki na WPI w dziale dróg zostały wykonane na poziomie ok. 11,5 mln PLN.  
RównieŜ w ramach ww. wydatków inwestycyjnych w 2007 r. dokończono remont dachu  
w Powiatowym Zakładzie Katastralnym, z tym Ŝe część ww. zadania została sfinansowana  
z Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjno – Kartograficznym (750 tys. 
PLN), a część z budŜetu Powiatu (419 tys. PLN). 
Dodatkowymi elementami stanowiącymi wykonanie budŜetu jest wykonanie dwóch Funduszy 
i rachunków dochodów własnych jednostek. 
Powiatowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej - wpływy z tego Funduszu  
kształtują się na poziomie ok. 350 tys. PLN i pochodzą głównie z tytułu gospodarczego 
korzystania ze środowiska, natomiast wydatki kształtują się na poziomie 219 tys. PLN. 
Powiatowy Fundusz Gospodarki Zasobem Geodezyjno – Kartograficznym – wpływy kształtują 
się na poziomie ok. 96 % , natomiast wydatki na poziomie ok. 2 mln 645 tys. PLN, w tym 
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odpisy redystrybucyjne, prace geodezyjno – kartograficzne oraz finansowanie remontu dachu 
Powiatowego Zakładu Katastralnego. 
 
Rok 2007 zamknął się bez wymaganych zobowiązań. Został spłacony kredyt na zakup 
kombajnu dla Gospodarstwa Pomocniczego w KrzyŜowicach.  
Na koniec 2007 roku ww. Gospodarstwo uzyskało zysk w kwocie ok. 172 tys. PLN za rok 
2007. 
 
Przewodniczący przedstawił uchwałę RIO w sprawie opinii o wykonaniu budŜetu, 
podkreślając, Ŝe jest to bardzo dobra opinia o realizacji budŜetu. 
Następnie Przewodniczący poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji Stałych Rady 
Powiatu Wrocławskiego o wyraŜenie opinii Komisji na temat sprawozdania z wykonania 
budŜetu za rok 2007. Kolejno głos zabierali: 

� Pan Mariusz Konopka - Przewodniczący Komisji BudŜetu i Finansów wyraŜając 
pozytywną opinię na temat sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2007; 

� Pani Barbara Kosterska – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Obywateli 
wyraŜając pozytywną opinię na temat sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 
2007; 

� Pan Tomasz Mielczarek – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju i Współpracy 
Zagranicznej wyraŜając pozytywną opinię na temat sprawozdania z wykonania 
budŜetu za rok 2007; 

� W imieniu Przewodniczącej Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej głos zabrał Pan 
Mariusz Konopka wyraŜając pozytywną opinię na temat sprawozdania z wykonania 
budŜetu za rok 2007; 

� Pan Wiesław Zając – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska wyraŜając pozytywną opinię na temat sprawozdania z wykonania budŜetu 
za rok 2007; 

� Pani Lilla Jaroń – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu wyraŜając 
pozytywną opinię na temat sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2007, 
jednocześnie zgłosiła prośbę o przesunięcie wydatków z działu kultura związanych  
z finansowaniem wydawnictw w kwocie ok. 120 tys. PLN na dział promocja oraz  
o zwiększenie puli środków finansowych (w 2007 r. była to kwota 80 tys. PLN) na 
zadania związane z edukacją i sportem w ramach konkursu ofert. 
Przewodnicząca podziękowała równieŜ za pracę nad regulaminem wynagradzania 
pracowników oraz za deklarację pokrycia wkładu własnego w zakresie aplikowania  
o środki unijne placówek oświatowych Powiatu Wrocławskiego. 

� Pani Maria Wilk – Przewodnicząca Komisji Transportu i Dróg wyraŜając pozytywną 
opinię na temat sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2007. Pani M. Wilk 
wyraziła jako Przewodnicząca Komisji Transportu i Dróg swoje uznanie oraz 
podziękowała Zarządowi za dobrą współpracę z gminami, za realizowanie, 
współfinansowanie inwestycji drogowych,  

� Pan Zbigniew Sieja – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej (KR) przedstawił wniosek 
Komisji. Poinformował, Ŝe w tej sprawie odbyły się 3 posiedzenia, na których 
wszelkich wyjaśnień oraz odpowiedzi udzielali przedstawiciele Zarządu: Wicestarosta  
i Skarbnik.  

 
Ponadto p. Sieja poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna (KR) zapoznała się z pozytywnymi 
opiniami poszczególnych Komisji oraz z opinią RIO. 
Poinformował takŜe, Ŝe KR przegłosowała dwie uchwały. Pierwszą w sprawie pozytywnej 
opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Powiatu Wrocławskiego za 2007 rok przy  
2 głosach „za” i 2 „wstrzymujących się”, drugą w sprawie uchwalenia wniosku o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za rok 2007 przy 2 głosach „za”  
i 2 „wstrzymujących się”.  
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Jednocześnie p. Sieja poruszył dwie kwestie. Pierwszą dot. kontroli przeprowadzonej przez 
Wojewodę pod kątem wykonania budŜetu. Poinformował, Ŝe KR nie otrzymała stosownej 
dokumentacji w przedmiotowej sprawie, w związku z czym nie brała jej pod uwagę przy 
formułowaniu opinii w sprawie udzielenia absolutorium. 
Drugą dot. wątpliwości w zakresie sposobu przygotowania inwestycji budowy siedziby 
Starostwa Powiatowego. 
 
Przewodniczący Sieja zakomunikował, Ŝe KR pozytywnie zaopiniowała wniosek o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego. 
 
Następnie głos zabrał radny Jamrozik, który w imieniu Klubu Radnych Platformy 
Obywatelskiej poinformował, Ŝe ww. Klub wstrzyma się od głosowania za udzieleniem 
Zarządowi absolutorium za 2007 rok m.in. z powodów przedstawionych przez 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, a takŜe z uwagi na fakt, iŜ wykonanie budŜetu  
w zakresie dróg oraz przygotowanie budŜetu Klub ocenia w sposób irrealny. 
 
W imieniu Klubu Porozumienie dla Powiatu oraz koalicyjnego Klubu PSL głos zabrała Pani 
Barbara Kosterska, która pozytywnie oceniła pracę Zarządu Powiatu Wrocławskiego za 2007 
rok w zakresie wykonania budŜetu. Ww. złoŜyła równieŜ podziękowania dla Zarządu, 
pracowników Starostwa, a takŜe pracowników jednostek za duŜy wkład pracy, który 
zaowocował bardzo dobrą opinią RIO. Szczególne słowa uznania p. Kosterska skierowała do 
Pani Skarbnik za cyt. „trzymanie finansów Powiatu silną ręką”. 
Kończąc p. Kosterska zadeklarowała, Ŝe Zarząd Powiatu Wrocławskiego moŜe liczyć  
w następnym roku na pełne poparcie Klubów koalicyjnych. 
 
Punkt 6. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

Zarządowi Powiatu za rok 2007. Głosowanie nad wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej (KR) – Pan Zbigniew Sieja powiadomił, Ŝe KR pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budŜetu za rok 2007 i wnosi o udzielenie 
absolutorium Zarządowi Powiatu Wrocławskiego. 
 
Przewodniczący – Pan Waldemar Szczykutowicz poinformował, Ŝe do Biura Rady Powiatu  
w dniu 23 kwietnia 2008 roku wpłynęła pozytywna opinia RIO wraz z uzasadnieniem 
dotycząca wniosku KR o udzielenie absolutorium Zarządowi Rady Powiatu Wrocławskiego. 
 
Następnie Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania projektu uchwały  
w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Wrocławskiego za 2007 rok. 
 
Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Wrocławskiego za 2007 rok 
została podjęta większością 13 głosów „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się” w 
głosowaniu jawnym. 
 
Przewodniczący podziękował w imieniu Rady Zarządowi, Panu Staroście, a przede wszystkim 
Pani Skarbnik za dobrą współpracę.   
 
 
Punkt 7. Uchwała o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wartości jednego punktu 

słuŜącego do określenia wynagrodzenia zasadniczego pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Powiatu 
Wrocławskiego. 

 
Przewodniczący poprosił o przedstawienie uzasadnienia Wicestarostę I. Słomę. 
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Potrzeba podniesienia wartości punkowej pozwoli na odpowiednie regulacje wynagrodzeń 
pracowników Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Wrocławiu (PCPR) oraz na 
moŜliwość zastosowania kategoryzacji wysokości wynagrodzenia w zaleŜności od 
zaangaŜowania w sprawy jednostki i sposobu wykonywania obowiązków zawodowych. 
WaŜnym elementem prawidłowo prowadzonej polityki kadrowej jest moŜliwość 
odpowiedniego wynagradzania pracowników.  
 
Głosów w sprawie nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wartości jednego punktu słuŜącego 
do określenia wynagrodzenia zasadniczego pracowników samorządowych zatrudnionych  
w jednostkach organizacyjnych Powiatu Wrocławskiego została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Punkt 8. Uchwała w sprawie pozbawienia części dróg nr 1950D i 1970D kategorii dróg 

powiatowych. 
 
Informację w tym punkcie przedstawił Wicestarosta. 
Wicestarosta poinformował, Ŝe uzasadnienie do przedmiotowego projektu jest znane 
Radnym oraz dodał, Ŝe są juŜ wszystkie wymagane prawem uzgodnienia i opinie. Podjęcie 
tej uchwały pozwoli Samorządowi Województwa na wywiązanie się ze zobowiązań, które 
wspólnie z innymi samorządami oraz Państwem Polskim zostały zawarte w umowach 
inwestycyjnych z partnerami Koreańskimi. 
 
Głosów w sprawie nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała w sprawie pozbawienia części dróg nr 1950D i 1970D kategorii dróg powiatowych 
została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Punkt 9. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wrocławskiego (gmina Kobierzyce - obręb Małuszów). 
 
Uzasadnienie do projektu przedstawił Starosta A. Wąsik, który poinformował, Ŝe Zarząd 
Powiatu składa wniosek o wyraŜenie zgody przez Radę Powiatu Wrocławskiego na sprzedaŜ 
działek w obrębie Małuszów. SprzedaŜ dotyczy działek o pow. 7,4327 ha i 1,6540 ha 
Jednocześnie Starosta przypomniał, Ŝe poprzednia uchwała dotyczyła sprzedaŜy działek  
w obrębie KrzyŜowice- Wierzbice. Działki przeznaczone do sprzedaŜy w obrębie Małuszów 
naleŜą do kompleksu wyłączonego przez Ministra Rolnictwa z uŜytkowania rolniczego oraz 
mają uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego. Ponadto Starosta zakomunikował, 
iŜ w ramach ww. kompleksu pozostaną działki o nr: 64/7, 85/2, 84/13, tj. drogi. Dwie z nich 
zostaną przekazane gminie i rozliczone w ramach renty planistycznej, natomiast jedna 
pozostanie w Powiecie, a decyzja w sprawie jej sprzedaŜy bądź nie zostanie podjęta  
w późniejszym terminie w zaleŜności od planu zagospodarowania przestrzennego. 
  
Głosów w sprawie nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Wrocławskiego (gmina Kobierzyce - obręb Małuszów) została podjęta większością 13 
głosów „za” przy 5 głosach „wstrzymujących się”. 
 
Punkt 10. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na obciąŜenie nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wrocławskiego (gmina Kobierzyce – obręb KrzyŜowice 
Wierzbica). 

 
Uzasadnienie do projektu przedstawił Starosta A. Wąsik, który zaznaczył, Ŝe projekt uchwały 
dotyczy równieŜ kompleksu wyłączonego przez Ministra Rolnictwa z uŜytkowania rolniczego. 
Przez działki z obrębu KrzyŜowice – Wierzbica, Małuszów oraz gminy Kobierzyce wymienione 
w § 1 przedmiotowego projektu uchwały przebiegają linie energetyczne wysokiego napięcia. 
W związku z powyŜszym wartość gruntu znajdującego się pod tymi liniami w pasie ok. 70 m 
ma obniŜoną wartość. PSE OPERATOR S.A. wystąpił z prośbą o odpłatne udostępnienie 
nieruchomości, która polegać będzie na ustanowieniu słuŜebności gruntowej na rzecz 
właściciela nieruchomości. 
 
Następnie głos zabrał radny A. Jamrozik, który zwrócił się do Starosty z pytaniem: czy są 
wyceny od rzeczoznawców dotyczące obniŜenia wartości gruntów, nad którymi znajdują się 
linie energetyczne oraz ile warta jest przedmiotowa słuŜebność? Radny Jamrozik podkreślił 
równieŜ, Ŝe Radni nie są przeciwni sprzedaŜy gruntów, jednak uwaŜa, Ŝe kwestie finansowe 
powinny być wcześniej określone i przedstawione Radnym. 
 
Odpowiadając Starosta poinformował, Ŝe zgodnie z ustawą o gospodarce gruntami sprzedaŜ 
gruntów odbywa się w myśl litery prawa, wyłącznie na podstawie wycen. Powiat jest  
w posiadaniu wyceny, którą przedstawił PSE OPERATOR S.A., jednak Zarząd uwaŜa, Ŝe 
przedmiotowa wycena jest zaniŜona, dlatego teŜ zlecono własną wycenę, która będzie 
stanowiła przedmiot negocjacji z PSE OPERATOR S.A.  
 
Więcej głosów w sprawie nie było. 
  
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na obciąŜenie nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Wrocławskiego (gmina Kobierzyce – obręb KrzyŜowice Wierzbica) została podjęta 
jednogłośnie. 
 
 
O godz. 11.30 na sesję przybyli: radna L. Reps oraz radny P. Chmurzyński. 
 
 
Punkt 11. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Przewodniczący poprosił o zreferowanie projektu uchwały Skarbnik Powiatu Małgorzatę 
Dreiseitel –Cieślik. 
Skarbnik poinformowała Radnych, Ŝe przedstawiony projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego jest konsekwencją podjęcia uchwały w sprawie budŜetu, w której 
mówi się o deficycie w wysokości 9 mln PLN, a źródłem jego pokrycia miał być kredyt  
w wysokości 10 mln PLN. Ponadto Skarbnik dodała, Ŝe jest to uchwała akceptująca 
zaciągnięcie kredytu. Kredyt planowany jest na okres 6 lat, spłata począwszy od roku 2009 
przy załoŜonym oprocentowaniu 7 %. 
 
Głosów w sprawie nie było. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została podjęta większością 13 
głosów „za” przy 7 głosach „wstrzymujących się”. 
 
 
Punkt 12. Uchwała w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budŜetu. 
 
Przewodniczący poprosił o zreferowanie projektu uchwały Skarbnik Powiatu Małgorzatę 
Dreiseitel –Cieślik. 
Skarbnik poinformowała Radnych, Ŝe projekt uchwały jest spełnieniem wymogów ustawy  
o finansach publicznych, gdzie zakres i formę informacji o przebiegu wykonania budŜetu 
podejmuje Rada Powiatu, przy czym ww. ustawa wskazuje jaka powinna być szczegółowość 
tej uchwały, czyli taka jak przy sprawozdaniu z wykonania budŜetu. W związku z powyŜszym 
§ 1 ust 2 przedmiotowego projektu uchwały zawiera wszystkie zapisy, które powinny się 
znaleźć w informacji. 
 
Głosów w sprawie nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu została 
podjęta jednogłośnie. 
 
 
Punkt 13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego programu 

inwestycyjnego. 
 
Przewodniczący Rady poprosił o uzasadnienie projektu Wicestarostę Powiatu. Zmiany 
dotyczą załącznika do uchwały. W związku z podpisaniem umów z gminą Kąty Wrocławskie  
i Kobierzyce w zakresie finansowania trzech zadań wprowadzono korekty finansowe do WPI 
w zadaniach: 2.2 (droga: Ślęza – Wysoka), 2.3 (droga w Domasławie), 2.4 (droga  
w KrzyŜowicach), 2.9 (droga: Gniechowice-Zachowice). Ponadto Wicestarosta poinformował, 
Ŝe równocześnie zakończono prace nad projektem zadania 2.4, gdzie wartość kosztorysowa 
była wyŜsza niŜ zakładana w WPI, w związku z czym przesunięto pieniądze gminy Kobierzyce 
na zadania 2.2 i 2.3 oraz uzupełniono do poziomu wynikającego z kosztorysu inwestorskiego.  
Poza tym Wicestarosta podkreślił, Ŝe kosztorysy inwestorskie są robione zgodnie z literą 
prawa, ale często są przeszacowane, na co wpływ mają przetargi. 
Jednocześnie ww. zakomunikował, Ŝe sukcesywnie są ogłaszane przetargi, na które są 
zabezpieczone środki - zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych - na wartość 
kosztorysową, natomiast po podpisaniu umowy (po przetargu) środki te będą „zwalniane” 
i przekazywane na następne inwestycje. Wartość ostateczna zadania będzie niŜsza, jednak 
zgodnie z literą prawa Zarząd musi zabezpieczyć środki wynikające z ustawy.  
 
Głosów w sprawie nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego programu inwestycyjnego została 
podjęta jednogłośnie. 
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Punkt 14. Uchwała w sprawie zmian budŜetu Powiatu Wrocławskiego na rok  2008. 
 
Przewodniczący poprosił o zreferowanie projektu uchwały Skarbnik Powiatu Małgorzatę 
Dreiseitel –Cieślik. 
Skarbnik poinformowała Radnych, Ŝe projekt uchwały dokonuje zwiększenia budŜetu  
o: kwoty dotacji z gmin w wys. 2 mln 200 tys. PLN na zadania w zakresie dróg, o których 
mówił Wicestarosta w punkcie 13 porządku obrad, o dotację z gmin na dalszą budowę  
i utrzymanie Systemu Informacji Przestrzennej, o dotację z Terenowego Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych w wys. 50 tys. PLN i ponadplanowe dochody jednostek za 2008 rok. 
Odpowiednio wskazane kwoty są umieszczone w § 2 uchwały. Ponadto zwiększono wydatki  
o kwotę nadwyŜki 2 mln 200 tys. PLN na remonty na drogach powiatowych, pozostałą kwotę 
przeznaczono na odtworzenie rezerwy ogólnej, a takŜe 160 tys. PLN przeznaczono dla 
placówek oświatowych.  
 
Głosów w sprawie nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała w sprawie zmian budŜetu Powiatu Wrocławskiego na rok  2008 została podjęta 
jednogłośnie. 
 
 
Punkt 15. Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

1. Radna L. Reps przedstawiła dwa zapytania.  
a) pierwsze dot. Komisariatu Policji w Kątach Wrocławskich. Cyt., „Na jakim 

etapie są rozmowy w związku z remontem budynku przeznaczonego na ww. 
Komisariat?”, 

b) drugie pytanie, dot. dróg powiatowych. Cyt. „W 2007 roku część dróg 
powiatowych została przejęta przez gminę Kobierzyce. Po piątkowej rozmowie 
z Radnymi oraz Burmistrzem M i G w Kątach Wrocławskich nasza gmina jest 
skłonna przejąć część dróg powiatowych. Czy Zarząd Powiatu w związku  
z powyŜszym będzie podejmował jakieś kroki?” 

 
2. Następnie głos zabrała radna L. Jaroń, która zwróciła się z zapytaniem o aktualny 

stan objazdu przez drogi powiatowe i gminne, w związku z remontami na ul. 
Strachocińskiej we Wrocławiu. 

 
Więcej głosów w sprawie nie było. W związku z czym Przewodniczący Rady zwrócił się do 
Starosty o udzielenie odpowiedzi na pkt 1 a).  
 
Starosta poinformował, Ŝe na stan dzisiejszy sprawa jest wstrzymana z uwagi na brak zgody 
Ministra Spraw Wewnętrznych na dokonanie zamiany. Jednocześnie dodał, Ŝe sprawa się 
skomplikowała m.in. z uwagi na zmianę Wojewódzkiego Komendanta Policji, który w swoim 
zakresie rozpatruje przedmiotową sprawę. 
 
W zakresie punkt 1b) informacji udzielił Wicestarosta, który poinformował, Ŝe Zarząd jest na 
etapie opracowania dokumentu dot. dróg powiatowych, które zgodnie ze swoją funkcją 
powinny być drogami gminnymi. Propozycje dot. ww. sprawy będą przedkładane na bieŜąco. 
W związku z powyŜszym będą organizowane spotkania z przedstawicielami gmin: wójtami, 
burmistrzami oraz osobami odpowiedzialnymi za sprawy dróg. 
 
Odpowiedzi o aktualny stan objazdu (pkt. 2) udzielił Wicestarosta, który poinformował, Ŝe  
w przedmiotowej sprawie Zarząd Powiatu występuje jako zarządca dróg powiatowych.  



 11 

W tym zakresie zostało podpisane porozumienie pomiędzy MPWiK, Samorządem Wrocławia  
i Zarządem Powiatu, z którego wynika, Ŝe jako zarządca w zakresie utrzymania dróg tj. przed 
wprowadzeniem objazdu Zarząd ma obowiązek przeprowadzenia prac, które poprawią stan 
bezpieczeństwa, a w jego trakcie Zarząd musi dbać o to, aby stan dróg nie uległ 
pogorszeniu. Ponadto w zakresie organizacji ruchu Wicestarosta wyjaśnił, Ŝe organem 
zatwierdzającym projekt organizacji ruchu jest ZDiK, który zwrócił się do Starosty jako 
zarządcy dróg o zaopiniowanie zgody projektu ruchu. Starosta wyraził pozytywną opinię  
w ww. sprawie. Tym samym organizacja ruchu znalazła się po stronie miasta Wrocławia, 
które przekazało komunikat prasie. Jednocześnie Wicestarosta poinformował, Ŝe trasa 
objazdu została zmieniona na wniosek mieszkańców Kiełczowa i Wilczyc. 
 
Ponownie głos zabrała radna Jaroń, która skierowała trzy zapytania: 

1. Jak Zarząd przewiduje koordynację harmonogramu prac w zakresie 
dokończenia kanalizacji przez gminę w pasie ul. Wrocławskiej przez Kiełczów 
i rozpoczęcie prac zgodnie z WPI w 2009 r. na ww. ulicy? 

2. Jak Starosta jako organ wykonawczy chce się zabezpieczyć, aby ww. działania 
skoordynować? 

3. Ww. poprosiła równieŜ o sprostowanie doniesień prasowych odnośnie 
planowanego objazdu przez drogi gminne w Długołęce. 

Jednocześnie radna L. Jaroń zadeklarowała chęć udziału w spotkaniach w przedmiotowej 
sprawie. 
 
Wicestarosta poinformował, Ŝe zgodnie z zatwierdzonym projektem ruchu objazd nie będzie 
się odbywał ul. Wrocławską. Jednocześnie zakomunikował, Ŝe Zarząd nie przekazywał 
Ŝadnych informacji, a tym bardziej artykułów dziennikarzom w ww. zakresie. 
Objazd ma trwać do połowy 2009 r. w związku z czym nie będzie kolidować z realizacją 
zadań wykazanych w WPI. 
Odnośnie sprostowania doniesień prasowych Wicestarosta poinformował, Ŝe Zarząd nie jest 
organizatorem przedsięwzięcia objazdu, w związku z czym nie miał obowiązku informowania 
gminy Długołęka o objeździe. Obowiązek taki mieli MPWiK i ZDiK jako organizatorzy. 
Wicestarosta ponownie podkreślił, Ŝe zmiany objazdu dokonano na prośbę mieszkańców 
Kiełczowa i Wilczyc.  
 
W zakresie udziału radnej L. Jaroń w spotkaniach Wicestarosta powiadomił, Ŝe pracownik 
merytoryczny poinformuje radną o ewentualnych spotkaniach.  
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady W. Szczykutowicz w sprawie planowanego 
objazdu przez drogi gminne w Długołęce, gdzie władze gminy nie były poinformowane, Ŝe 
taki objazd będzie miał miejsce. 
 
Wicestarosta poinformował, Ŝe ww. kwestii Zarząd działał w imieniu dróg powiatowych. 
Natomiast w momencie zmiany przez głównego organizatora koncepcji i zaplanowania 
przebiegu części objazdu przez drogi gminne, to organizator miał obowiązek powiadomić 
gminę Długołęka o ww. zmianach.  
 
Starosta reasumując powyŜsze oznajmił, Ŝe opisywana sprawa ma szerszy charakter, bowiem 
toczy się juŜ od ponad trzech lat. Pierwsze uzgodnienia z MPWiK miało miejsce trzy lata 
temu. W okresie waŜności ww. uzgodnienia inwestycja nie rozpoczęła się, dlatego teŜ 
przedmiotowe uzgodnienie wygasło. 
Z uwagi na fakt, Ŝe Starosta równieŜ był zaniepokojony doniesieniami prasowymi w sprawie 
oraz po przeprowadzonej rozmowie telefonicznej z Wójtem gminy Długołęka, skontaktował 
się z prezydentem Adamskim celem wyjaśnienia powyŜszej sytuacji. 
Jednocześnie Starosta podkreślił, Ŝe w wyniku procedur przetargowych pewne inwestycje 
nakładają się na siebie, co moŜe wpływać na „paraliŜ” komunikacyjny. Dlatego teŜ 
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przeprowadzenie objazdu przez inne drogi nie było moŜliwe, poniewaŜ wybrano najlepszą 
opcję, a Zarząd nie jest uprawniony do zamykania jakichkolwiek dróg. 
W związku z czym naleŜy się pogodzić z opisywaną sytuacją. 
  
 
Punkt 16. Wnioski i oświadczenia.  
 
Głos zabrał Starosta A. Wąsik, który oświadczył, Ŝe Wojewoda Dolnośląski złoŜył doniesienie 
do Prokuratury na Starostę Powiatu Wrocławskiego w sprawie uszczuplenia dochodów 
budŜetu Państwa, budŜetu Powiatu. Jednocześnie Starosta poinformował, Ŝe w sprawie tej 
toczy się postępowanie, odbyła się równieŜ kontrola z Urzędu Wojewódzkiego, w wyniku 
której powstał protokół pokontrolny, takŜe wystąpienie pokontrolne oraz został przesłuchany 
Dyrektor Wydziału Gospodarki Gruntami Starostwa Powiatowego. Ukazał się równieŜ artykuł, 
którego Starosta nie zlecił, a tym bardziej nie był jego autorem. 
Poza tym Starosta oświadczył, Ŝe „nie wziął łapówki”, niczego nie ukradł w związku z czym 
godnie moŜe wyjaśnić zaistniałą sytuację przed Radnymi. 
Opisywana powyŜej sprawa nie dotyczy tylko dwóch umów na dzierŜawę gruntu, ma szerszy 
zakres, a zaczęła się od podpisania umowy Polsko – Koreańskiej. Na koniec Starosta 
zakomunikował, Ŝe zostanie wezwany do Prokuratury w przedmiotowej sprawie celem 
złoŜenia wyjaśnień. 
 
Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej L. Reps, która 
przekazała informację z ostatniego posiedzenia Komisji w sprawie zaopiniowania projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Dolnośląskiego w sprawie przekształcenia SP ZOZ 
Dolnośląskiego Szpitala Specjalistycznego im. Marciniaka, oraz Szpitala Kolejowego we 
Wrocławiu. Ww. zakomunikowała, Ŝe Komisja jednogłośnie wyraziła stanowisko, aby nie 
opiniować przedłoŜonego projektu uchwały. Na posiedzeniu Komisji był obecny po. dyrektora 
Departamentu Polityki Zdrowotnej UMWD, który wyjaśnił, Ŝe likwidacja i restrukturyzacja obu 
szpitali nie będzie skutkowała zmniejszeniem ilości łóŜek w ww. szpitalach, natomiast 
docelowo planuje się przeniesienie obu szpitali ze starych budynków do nowego obiektu, 
który powstanie za ok. 2 lata na Maślicach. W związku z powyŜszym Komisja podjęła decyzję 
jak wyŜej. 
 
Przewodniczący Rady w następnej kolejności udzielił głosu radnemu F. Solińskiemu, który  
w imieniu Dolnośląskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego poprosił zebranych Radnych, aby 
przekazali informację rolnikom dotyczącą zbierania do 15 maja 2008 r. wniosków o opłaty 
obszarowe przez Biura Powiatowe Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
 
Powtórnie głos zabrał Starosta. W związku z doniesieniami medialnymi dot. strajku urzędów 
skarbowych w trakcie terminu składania zeznań podatkowych, Starosta poinformował, Ŝe 
Pierwszy Urząd Skarbowy (PUS) będzie pracował „normalnie”, a mieszkańcy Powiatu mogą 
bez Ŝadnych przeszkód udać się bezpośrednio do PUS celem złoŜenia rozliczeń (zeznań) 
rocznych. 
 
Przewodniczący Rady W. Szczykutowicz ponownie podkreślił rangę składania oświadczeń 
majątkowych przez radnych Powiatu Wrocławskiego z ewentualnymi skutkami ich 
niezłoŜenia, jednocześnie przypominając, Ŝe ostatecznym terminem złoŜenia ww. oświadczeń 
jest dzień 30 kwietnia 2008 r. 
 
Ponadto Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o lepszą 
współpracę, aby rozmowy pomiędzy dwoma Panami nie toczyły się tylko za pośrednictwem 
pism i na sesjach Rady Powiatu, a uzupełnienie porządku Sesji (wniosek radnej L. Jaroń) jest 
tego najlepszym przykładem. Ponadto Przewodniczący pokreślił, Ŝe zarówno Biuro Rady jak 
i sam Przewodniczący słuŜy pomocą w kaŜdej sprawie.  
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W kwestii przedstawionej powyŜej przez Przewodniczącego głos zabrał radny A. Jamrozik, 
który wyraził swoją dezaprobatę i zaniepokojenie faktem odrzucenia propozycji poddania pod 
głosowanie wniosku radnej L. Jaroń w zakresie rozszerzenia porządku obrad. Jednocześnie 
radny Jamrozik podkreślił, Ŝe Przewodniczący zgodnie z zapisami wynikającymi ze statutu był 
zobowiązany poddać pod głosowanie przedmiotowy wniosek. Poza tym radny Jamrozik 
przypomniał, Ŝe Przewodniczący na I Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego rozszerzył porządek 
obrad nie przedstawiając wcześniej radnym projektów uchwał. 
 
W odpowiedzi Przewodniczący Szczykutowicz poinformował, Ŝe w rozmowie ze Starostą 
Powiatu Wrocławskiego zaproponował radnego Jamrozika jako doświadczonego 
samorządowca do Komisji Statutowej. Natomiast w kwestii rozszerzenia porządku obrad na  
I Sesji - Przewodniczący poinformował, iŜ rozszerzenie to wynikało z oczywistego zapisu 
statutowego, który w swojej treści mówi, Ŝe w waŜnej sytuacji Przewodniczący moŜe 
rozszerzyć porządek obrad i taka waŜna sytuacja miała miejsce podczas obrad I Sesji. 
Jednocześnie Przewodniczący przypomniał, Ŝe radny Jamrozik był członkiem Komisji 
Skrutacyjnej, która m.in. przedstawia projekty uchwał. 
Kończąc swoją wypowiedź Przewodniczący wyraził swoje zdumienie w stosunku do radnego 
Jamrozika jako doświadczonego samorządowca w zakresie poruszenia kwestii rozszerzenia 
porządku obrad przez Przewodniczącego. 
   
 
Punkt 17. Zamknięcie XI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 
 
Przewodniczący Rady W. Szczykutowicz podziękował zebranym za uczestnictwo w Sesji, po 
czym, wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 12.10 zamknął XI Sesję Rady Powiatu 
Wrocławskiego.   
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Przebieg XI Sesji został zarejestrowany na płycie CD, która jest przechowywana w depozycie 
Biura Rady. 


